



QUESTION ONE

In 2020, we passed the federal Government of Canada security requirements (company, individual security clearance and site clearance) in the context of another piece of work for Transport Canada. Is there any expiry on these clearances or would they still be considered to apply?

RESPONSE ONE

Security clearances are normally put in place for a ten-year period. Contact your security clearance contact should you require confirmation your security clearance is in place. The end date should also be listed on your signed clearance forms.

QUESTION TWO

We notice that the RFP specifies that “5 bonus points will be given to bidders that already meet federal Government of Canada security requirements (site clearance, indiv security clearance, and company clearance).” We were wondering if all team members would need to have individual security clearance to get the points or could we get some / all points if most of the team (including the Project Director and Project Manager) already have clearance?

RESPONSE TWO

Yes, all team members would require security clearance (in addition to site and company clearance) to get the bonus points.

QUESTION N° 1

En 2020, nous avons passé les exigences de sécurité du gouvernement fédéral du Canada (autorisation de sécurité d'entreprise, individuelle et de site) dans le cadre d'un autre projet pour Transports Canada. Y a-t-il une expiration de ces autorisations ou seraient-elles toujours considérées comme applicables ?

RÉPONSE N° 1

Les habilitations de sécurité sont normalement mises en place pour une période de dix ans. Prenez contact avec votre contact d'habilitation de sécurité si vous avez besoin de confirmation que votre habilitation de sécurité est valide. La date de fin doit également figurer sur vos formulaires d'autorisation signés.

QUESTION N° 2

Nous remarquons que la demande de propositions précise que « 5 points bonus seront accordés aux soumissionnaires qui satisfont déjà les exigences de sécurité du gouvernement fédéral du Canada (habilitation de site, habilitation de sécurité individuelle et habilitation de l'entreprise) ». Nous nous interrogeons à savoir si tous les membres de l'équipe ont besoin d'une habilitation de sécurité individuelle pour obtenir les points ou pourrions-nous obtenir certains/tous les points si la plupart de l'équipe (y compris le directeur de projet et le chef de projet) ont déjà une habilitation ?

RÉPONSE N° 2

Oui, tous les membres de l'équipe auraient besoin d'une habilitation de sécurité (en plus de l'habilitation du site et de l'entreprise) pour obtenir les points bonus.